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Zápis ze zasedání shromáždění vlastníků Společenství vlastníků 
Nekvasilova 569-572, IČ: 014 013 35 ze dne 19.5.2025 

 
konaného od 18:30 v jídelna ZŠ a MŠ Petra Strozziho, Za Invalidovnou 579/3, Praha 8 – Karlín 

 
1. Zahájení 
 

• Počet přítomných členů SV (dle prezenční listiny): 50,8 % ze VŠECH vlastníků podílů v 
domě. 

• Shromáždění je usnášeníschopné. 
 
2. Volba orgánů shromáždění – zapisovatele, předsedajícího, ověřovatele zápisu a 
skrutátora 
 

• Svolatel navrhl následující usnesení: 
 
„Shromáždění schvaluje jako zapisovatele a předsedajícího shromáždění 
Mgr. Vojtěcha Opočenského, jako skrutátora Pavla Mageta a jako 
ověřovatele zápisu Ing. Zitu Daníčkovou.“  

 
Hlasování proběhlo následně, z přítomných vlastníků bylo 
PRO 100 % 
PROTI 0 % 
ZDRŽEL SE 0 % 
 
Usnesení bylo schváleno.  
 
3. Zpráva o činnosti výboru společenství 
 

• Předsedající odkázal na zprávu výboru, která byla rozeslána společně s pozvánkou na 
shromáždění a tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu. 

• Vzhledem k absenci dotazů vzalo zprávu shromáždění na vědomí. 
 
4. Zpráva o činnosti revizora společenství 
 

• Zpráva revizorky Petry Skálové za období 12/2024 - 5/2025 je přílohou č. 2 tohoto 
zápisu. 

• Na shromáždění nebyla zpráva čtena, tudíž v tomto bodě jí společenství nevzalo na 
vědomí. 
 

5. Hlasování o schválení převodu výnosů z pronájmu za rok 2024 do fondu oprav a 
o schválení tohoto postupu pro všechny další účetní období 
 

• Předsedající krátce popsal problematiku nutnosti schválit každý rok převod výnosů 
z pronájmu antén a nebytových prostorů v domě do dlouhodobé zálohy.  

• Bylo navrženo schválit jednotný postup na následující roky do odvolání, následně 
předsedající navrhl usnesení: 
 

„Shromáždění schvaluje převod výnosů z pronájmu společných částí domu za 
rok 2024 do dlouhodobé zálohy a zároveň schvaluje tento postup od 1.1.2026 
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pro všechna další účetní období počínaje výnosy z pronájmu za rok 2025 do 
odvolání.“ 

 
Hlasování proběhlo následně, z přítomných vlastníků bylo 
PRO 83,7 % 
PROTI 14,8 % 
ZDRŽEL SE 1,5 % 
 
Usnesení bylo schváleno.  
 
6. Hlasování o schválení změny způsobu vyúčtování od roku 2026 
 

• Předsedající z podnětů správce navrhuje změnu vyúčtování správního fondu a fondu 
pojištění tak, že se bude nově jednat o zálohovou platbu, která bude vypořádána jako 
součást vyúčtování služeb. 

• Předsedající navrhl následující usnesení: 
 
„Shromáždění schvaluje změnu způsobu vyúčtování v položkách fond 
pojištění a fond správy. Měsíční příspěvky do obou fondů budou zálohové a 
budou jednou ročně vyúčtovány v rámci vyúčtování služeb.“ 

 
Hlasování proběhlo následně, z přítomných vlastníků bylo 
PRO 85,8 % 
PROTI 14,2 % 
ZDRŽEL SE 0 % 
 
Usnesení bylo schváleno.  
 
7. Hlasování o schválení navýšení příspěvku do správního fondu na 415 
Kč/jednotka/měsíčně od 1.7.2025 a schválení zrušení poplatku za psa k 1.1.2024 
 

• Předsedající znovu akcentoval, že je správní fond společenství dlouhodobě 
podfinancovaný a je nezbytné jej navýšit. Zároveň z podnětu výboru společenství není 
efektivní dále vybírat poplatek za psa. 

• Předsedající navrhl hlasovat o obou usneseních separátně a navrhl usnesení č. 1 ve 
zněni: 
„Shromáždění schvaluje navýšení příspěvku do správního fondu na 415 Kč/ 
jednotka/měsíčně s účinností od 1.7.2025.“ 
 

Hlasování proběhlo následně, z přítomných vlastníků bylo 
PRO 79,4 % 
PROTI 20,6 % 
ZDRŽEL SE 0 % 
 
Usnesení bylo schváleno.  
 

• Předsedající následně navrhl hlasovat o usnesení č. 2: 
 
„Shromáždění schvaluje zrušení poplatku za psa se zpětnou účinností 
k 1.1.2024.“ 
 

Hlasování proběhlo následně, z přítomných vlastníků bylo 
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PRO 83,9 % 
PROTI 13,9 % 
ZDRŽEL SE 2,2 % 
 
Usnesení bylo schváleno.  
 
8. Hlasování o schválení navýšení příspěvku do fondu oprav 
 

• Vzhledem k průběhu hlasování v předchozích bodech není navýšení příspěvku do fondu 
oprav nyní nezbytné a bude se pravděpodobně realizovat až v roce 2026 v závislosti 
na plánu investic. 

• Nehlasováno. 
 

9. Hlasování o schválení plánu investic na rok 2025 
 

• Předsedající po debatě rozhodl, že kamerový systém v současné podobě bude dále 
konzultován se zhotovitelem a nebude součástí plánu investic na rok 2025. Požární 
zabezpečení domu bylo již navýšeno osazením hasicích přístrojů do společných částí 
domu. Dále byl předsedajícím přednesen plán investic, který by na zbývající část roku 
2025 měl obsahovat: 

o Postup proti nepořádku způsobeným holuby (bodce nebo čištění fasády a okolí 
domu),  

o Oprava vstupního portálu u vchodu č.p. 570, kde dochází k častému nedovírání 
dveří,  

o Instalace sběrnic pro zajištění dálkových odečtů bytových měřičů INMES. 
 

Předsedající následně navrhl hlasovat o usnesení: 
 
„Shromáždění schvaluje přednesený plán investic na rok 2025 a pověřuje 
výbor jeho plněním.“ 
 

Hlasování proběhlo následně, z přítomných vlastníků bylo 
PRO 99,0 % 
PROTI 1,0 % 
ZDRŽEL SE 0 % 
 
Usnesení bylo schváleno.  

 
10. Hlasování o schválení účetní závěrky za rok 2024 
 

• Předsedající odkázal na vyhotovení účetní závěrky za rok 2024 správcem REMA s.r.o., 
ke které nebyly doručeny žádné dotazy.  

• Předsedající následně navrhl hlasovat o usnesení: 
 
„Shromáždění schvaluje účetní závěrku za rok 2024 v předloženém znění.“ 

 
Hlasování proběhlo následně, z přítomných vlastníků bylo 
PRO 100 % 
PROTI 0 % 
ZDRŽEL SE 0 % 
 
Usnesení bylo schváleno.  
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11. Hlasování o schválení odměn volených orgánů na rok 2026 
 

• Předsedající zopakoval, že každoročně je nezbytné schválit odměny volených orgánů 
na rok 2026, přičemž navrhovaná výše odměn je následující: 

o 132.000 Kč/ročně pro předsedu výboru, 
o 67.000 Kč/ročně pro zbývajícího člena výboru, 
o 12.000 Kč/ročně pro revizora. 

• Předsedající následně navrhl hlasovat o usnesení: 
 
„Shromáždění schvaluje přednesený návrh odměn členů volených orgánů 
společenství na rok 2026.“ 

 
Hlasování proběhlo následně, z přítomných vlastníků bylo 
PRO 100 % 
PROTI 0 % 
ZDRŽEL SE 0 % 
 
Usnesení bylo schváleno.  
 
12. Volba kontrolního orgánu 
 

• Vzhledem k ukončení činnosti revizorky p. Skálové ke dni konání shromáždění hledá 
výbor nového kandidáta na pozici revizora. Nikdo z vlastníků se do funkce revizora 
nepřihlásil a ani na shromáždění se kandidát nenašel. 

• V tomto bodě o usnesení nehlasováno.  
 

13. Diskuze 
14. Závěr 

• Předsedající poděkoval shromáždění za konstruktivní průběh a shromáždění ukončil ve 
20:15. 

 
Přílohy: 

1- Zpráva výboru o činnosti 
2- Zpráva revizora o činnosti 
3- Protokoly o hlasování a prezenční listina 

 
Zapsal dne 5.6.2025 
Mgr. Vojtěch Opočenský 
 
Ověřila dne 13.6.2025 
Ing. Zita Daníčková 



Zpráva o činnosti výboru za období 

10/24 – 4/25 
 

1. Výbor se od shromáždění v září 2024 scházel na pravidelných zasedání v domě a ze svých 

zasedání pořizoval zápisy, které standardně zveřejňuje na stránkách domu a na nástěnce. Nově 

výbor rozesílá zápis z výboru přes správce vlastníkům e-mailem. 

2. Hlasování per rollam po neusnášeníschopném shromáždění vyhodnotil výbor jako účelné, 

většinu navrhovaných usnesení se povedlo schválit. 

3. Výbor konal běžnou administrativní a provozní činnost mezi kterou spadá 

a. Uzavření dohod o provedení práce na údržbu domu s panem Jandou a na úpravu 

zeleně s paní Skořepovou, 

b. Poptání a zjištění kontroly vytápění domu v souladu s novou legislativní povinností dle 

vyhlášky č. 38/2022 Sb., 

c. Poptání statika na zhodnocení prasklin ve společných částech a bytech s realizací 

v květnu 2025, 

d. Řešení úklidu v domě a valorizace odměny pro poskytovatele úklidu, 

e. Zajištění osazení nástěnek u vstupu do domu. 

4. Výbor projednával finalizaci květinových místností v domě 

a. 3 místnosti budou sdílené – knihovna/kancelář, fitness sál a herna pro děti, 

b. 2 místnosti budou nabídnuty k pronájmu mezi vlastníky obálkovou metodou. 

5. Výbor ve spolupráci s RK pana Vrby vyměnil nájemce v nebytových prostorech, kdy od 

listopadu 2024 je v prostorech kancelář s nájemným 10.000 Kč/měsíčně. Nájemce má 

bezvadnou platební morálku, což výbor v porovnání s posledním nájemcem kvituje.  

6. V rámci personální změně ve výboru byla agenda p. Pohořelské předána p. Martinek.  

7. Průběžně řešeny dotazy a podněty vlastníků a provozní záležitosti.   

 
Za výbor SVJ, Mgr. Vojtěch Opočenský, 30.4.2025 

 



Zpráva revizora 

1.12.2024 – 19.05.2025 

pro shromáždění SVJ Nekvasilova 569-572, 19.05.2025 
 

Tato revizní zpráva byla vypracována na základě platných stanov Společenství, ve kterých je vymezen rozsah činností 

revizora a základní kompetence. 

Revizor odpovídá pouze Shromáždění a je nezávislý na výboru SVJ. 

 

Jako revizor Společenství jsem byla zvolena a to s účinností od 1.12.2024. 

Ve funkci revizora jsem se zúčastnila dvou zasedání výboru a to 27. ledna 2025 a 31. března 2025. Na 

tomto zasedání jsem upozornila výbor na nedostatečné plnění požadavků na požární zabezpečení 

objektu. Výbor přijal potřebná opatření k nápravě.  

Dále jsem byla zapojena do formální i operativní emailové komunikace mezi členy výboru a firmou REMA 

s.r.o, v rámci které byly řešeny veškeré záležitosti týkající se chodu výboru a hospodaření SVJ včetně 

informací o všech fakturách určených ke schválení Výborem a následnému proplacení.  

Členové výboru SVJ nekladli revizorovi žádné překážky.  Ráda bych nicméně poukázala na skutečnost, že i 

přes opakovanou žádost mi nebyl sjednán přístup k náhledu na bankovní účty Společenství. 

Na základě dostupných informací jsem nezaznamenala v jednání členů Výboru SVJ žádné činnosti, které 

by byly prováděny v rozporu s platnými stanovami SVJ, zákonem či mandátem uloženým Shromážděním. 

V revidovaném období jsem neshledala skutečnosti či nedostatky, které by vyžadovaly nápravná 

opatření. 

Závěrem bych ráda poděkovala členům výboru a správcovské firmě REMA za vstřícnou spolupráci. 

 

V Praze, dne 19. května 2025 

 

 

Petra Skálová 

Revizorka SVJ Nekvasilova 569-572 


































